
1 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 22. februára 2016 o 16,30 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci : Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec,  Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková,  

Ospravedlnení: Ján Krajčírik, Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

Občania podľa prezenčnej listiny               

 

Overovatelia: Bc. Eva Doležalová, Ing. Michal Schléger  

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

 

Program: 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa, kontrola uznesení 

3. Dodatok ku Kúpnej zmluve na technickú vybavenosť v PD Vavrišan - schválenie 

4. Dodatok ku Kúpnej zmluve o vlastníctve bytov v PD Vavrišan – schválenie 

5. Schválenie investičnej akcie – obstaranie PD Vavrišan, určenie spôsobu financovania 

6. Schválenie podnájomcu v PD Vavrišan, byt č.3 

7. Schválenie Dodatku č. 3 k VZN č. 53/2013 o financovaní materskej škôlky a školských 

zariadení vo Vavrišove 

8. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

 

V úvode privítala prítomných pani starostka, ospravedlnila z neúčasti na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva hlavnú kontrolórku p. Belákovú a p. Jána Krajčírika – poslanca.  Skonštatovala, 

že  rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa pozvánky č.103/2016    s návrhom programu, ktorý  

prečítala.  

K bodu 1 a 2.  

Program schválený všetkými prítomnými poslancami. 

Uznesenie č. 13/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: predseda Tibor Trepáč, členovia: Ján 

Janotka, Mgr. Vladimír Švec  

Uznesenie č. 14/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 
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Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Bc. Eva Doležalová, Ing. Michal Schléger,  

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela  Pelcerová  

Uznesenie č. 15/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje: 

– uznesenia  sú splnené okrem uznesenia č. 150/2015- je v plnení, 

– uznesenie č. 11/2016 ruší v plnom rozsahu 

Uznesenie č. 16/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Ján Janotka 

 

 

 

K bodu 3 (Dodatok č.2 ku kúpnej zmluve  na technickú vybavenosť): 

 

Podklady k dodatku zasielala p. starostka poslancom pred konaním zastupiteľstva.  Starostka 

informovala poslancov o dôvode vypracovania uvedeného Dodatku č. 2 – zmena výpočtu 

výšky oprávnených nákladov na žiadosti o dotáciu z MD RR SR a určení spôsobu a termínu  

úhrady rozdielu zo zdrojov obce.  

p. Janotka – informoval sa, či nie sú žiadne nenávratné prostriedky k tejto dotácii 

starostka – vysvetlila, že dotácia znamená nenávratný príspevok 

 

Uznesenie č. 17/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Ján Janotka 
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K bodu 4 (Dodatok č.1 ku kúpnej zmluve o vlastníctve bytov) 

 

Starostka opäť informovala o dôvode vypracovania Dodatku č. 1 ku Kúpnej zmluve na byty 

v Polyfunkčnom dome Vavrišan.   

 

Uznesenie č. 18/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Ján Janotka 
 

 

 

 

K bodu 5 (investičná akcia) 

 

Na zasadnutí zastupiteľstva 20.1.2016 bolo prijaté uznesenie č. 11/2016, ktoré bolo pri 

kontrole plnenia uznesení na dnešnom rokovaní zrušené v plnom znení. V bode 8 - spôsob 

financovania, sa zmenili  sumy vo výške oprávnených nákladov na dotáciu z MD a RR SR 

uvedené v Dodatku č.2 k zmluve na kúpu technickej vybavenosti. Zároveň je v každom bode 

uznesenia presne špecifikované, že sa jedná o 23 b. j. v Polyfunkčnom dome Vavrišan. 

 

Uznesenie č. 19/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – Ján Janotka 
 

 

 

 

K bodu 6 (podnájomca v PD Vavrišan s.č. 280) 

 

Jedná sa o posledný voľný byt v PD Vavrišan, s.č. 280. Starostka oboznámila poslancov 

s prijatými žiadosťami o podnájom. Jedným žiadateľom je p. Elena Zubajová, druhým 

žiadateľom je p. Dana Oršulová a tretí záujemca po telefonickej výzve o potvrdení záujmu 

o byt odstúpil. 

Po krátkej diskusii dala p. starostka hlasovať. Poslanci v hlasovaní pridelili byt p. Oršulovej 

jednomyseľne.  

p. Ján Janotka požiadal o zoznam podnájomníkov v PD Vavrišan. 

Uznesenie č. 20/2016 

 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 
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Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

P starostka informovala o zmenách vo vedení spoločnosti Stavoindustria a.s.. Generálny 

riaditeľ spoločnosti bol u p. starostky, dohodli si postup pri riešení požiadaviek v súvislosti 

s polyfunkčným domom Vavrišan. Jednou z prvých požiadaviek z našej strany sú merače na 

teplo, merače na rozvody v kotolni pre nebytové priestory, byty, TÚV. Projektová 

dokumentácia na kotolňu bola menená.  

P. Švec a Trepáč – ako to bolo pri kolaudačnom konaní, ktorá dokumentácia bola predložená, 

ak boli pôvodne plánované 3 kotly a v realite sú 2 kotly – ako je zohľadnená cena?  Čo sa 

týka prekrytia balkónov, balkóny sú zhotovené v zmysle projektu. je pravdou, že vzhľadom 

k poveternostným podmienkam, bezpečnostným požiadavkám je nutné prekrytie. 

p. Schléger upozornil na skutočnosť, že v minulosti bolo stretnutie s p. Bobákom – 

projektantom, na ktorom sa riešilo prekrytie balkónov. Na obec bol zaslaný projektový návrh.  

Ďalšia vec, ktorú v rokovaní s predstaviteľmi Stavoindustrie riešila p. starostka sú nebytové 

priestory.  

p. Švec – dal podnet, aby sa Stavoindustria podieľala na škode, ktorú nám spôsobila pri 

vypracovávaní žiadosti na úver ŠFRB  a  dotáciu MD a RR SR. Poukázal na  fakt, že sme 

úver a dotáciu v minulom roku nedostali – v odôvodnení boli vymenované ich chyby urobené 

pri vypracovávaní žiadosti. 

 

K bodu 7 (dodatok č. 3 k VZN 53/2013 o financovaní materskej škôlky) 

 

P. Pelcerová – vysvetlila obsah dôvodovej správy, výšku jednotlivých koeficientov. 

Ing. Trnková sa informovala ako vyzeráme s počtom detí v budúcom roku, či už bol zápis. 

Zápis ešte nebol a v predškolskom veku je 6 detí. 

 

Uznesenie č. 21/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 8 (interpelácie a rôzne) 

 

P. starostka sa poďakovala poslancom za účasť a pomoc  14.02. 2016 pri preberaní 

požiarnického auta.  

p. Trepáč – predseda DHZ rovnako poďakoval za spoluprácu pri organizovaní a pohostení 

v nedeľu 14.02.2016.  

p. starostka – informovala o vyhlásení výzvy na prístavbu a nadstavbu MŠ.  V rámci našej 

vypracovanej dokumentácie informovala o finančných nákladoch. 5% je spolufinancovanie zo 

strany obce vo výške 17 905,65 eur v prípade úspešnosti žiadosti. Bola by rada, keby sa obec 

zapojila do výzvy. Poslanci vyjadrili súhlas.  
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Uznesenie č. 22/2016   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Bc. Eva Doležalová, 

Tibor Trepáč, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

p. Trepáč sa informoval, ako dopadla spoločná akcia s urbárom – žiadosť na komunikáciu 

bola podaná (víťazom sú Cestné stavby Liptovský Mikuláš a.s.) rozšírenie sietí (STAVPOČ 

s.r.o.) na tejto žiadosti sa pracuje.         

p. Trepáč sa ospravedlnil z ďalšieho priebehu zastupiteľstva a opustil rokovanie o 18:00 hod. 

p. starostka informovala o možnosti zapojenia sa do novej výzvy v rámci  cezhraničnej 

spolupráce ČR –SR 2014-2020. Obec bola oslovená starostom obce Valašská Bystřice Ing. 

Korduliakom, v rámci tejto výzvy by v ČR postavili portášske stanice. Pre nás by prichádzalo 

do úvahy vybudovanie amfiteátra v lokalite športového areálu pri asfaltovej ploche, ktorá je 

na pozemku urbáru. Má informácie, že v obci Batizovce pracujú na  podobnom projekte 

výstavby amfiteátra, máme možnosť sa spojiť – v časti zhotovenia projektovej dokumentácie. 

P. Janotka upozornil na vedenie vysokého napätia a ochrannú zónu, v ktorej sa nesmie stavať. 

Vyzval aj na premyslenie inej lokality na postavenie amfiteátra.  

V rámci programu na zastupiteľstvo bola p. starostka oslovená p. Janotkom o rozpravu 

k návrhu VZN o psoch. 

p. Janotka má nasledovné pripomienky: 

-  do priestorov, kde nesmú ísť psy doplniť cirkevné priestory – p. poslanca upozornila 

starostka, že obec môže rozhodovať len o priestoroch, ktoré sú jej vlastníctvom. 

- voľný pohyb psa je zakázaný v zastavanom území obce. Navrhoval rozšíriť toto obmedzenie 

o 200 m od zastavaného územia.  

P. starostka sa opýtala, ako ho chce špecifikovať a ako sa bude dať realizovať vykonateľnosť 

VZN.  

P. Janotka odporučil citovať zákon – znenie o upratovaní po psovi a udeľovaní pokút  

Ďalej sa informoval: 

- ako je riešený zber použitého kuchynského oleja v obci – odpovedala Bc. Pelcerová – olej 

odoberá spol. Brantner, ktorá zabezpečuje aj odvoz papiera z obce. Obyvatelia môžu 

kuchynský olej zbierať do plastových fliaš a odovzdať ho pri zbere papiera. 

- spracovanie žiadosti na Envirofond – chcel vedieť o aký projekt sa jednalo. Odpovedala 

starostka - jedná sa o projekt hrubého predčistenia. 

- ohľadom projektu na rekonštrukciu kanalizačnej stoky na Črmníku konštatoval, že od 

samého počiatku je tento projekt zlý a bolo by potrebné ho prepracovať. P. starostka ho 

zastavila, lebo zo strany obce sa zatiaľ nerobia  žiadne kroky ohľadom realizácie projektu.  

- urgencia svetla: v lokalite Bórovie je svetelný bod medzi humnami, ktorý nesvieti. 

Odpovedala p. starostka – po konzultácii s p. Strakom nám vypracováva cenovú ponuku na 

osvetlenie pri asfaltovej komunikácii od cesty II. triedy v PD Vavrišan.  

p. Švec – bol upozornený, že pri kúpalisku hrozí možnosť nebezpečenstva pádu a bolo by 

vhodné, aby stavebný úrad vyzval vlastníka na oplotenie miesta.   

p. starostka v nadväznosti pripomienky zo strany p. Janotku opätovne pripomenula nutnosť 

informovať občanov o separácii odpadov aj formou letákov do každej domácnosti. A pri tej 

príležitosti informovať občanov aj o možnosti zberu kuchynského oleja.  
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p. Trnková – opätovne upozornila na parkovanie áut popri ceste a umiestnenie kameňov pri 

ceste.  

 

p. Hybenová, riaditeľka MŠ poprosila poslancov o pomoc a informovala že v MŠ nie je 

upratovačka. Žiadala  o riešenie problému upratovačky.  Upratovačka je v MŠ nutná na dlhší 

úväzok. 

K tomu sa vyjadrila p. starostka, p. Mikolajová bola zamestnaná cez úrad práce na §52a  -

dobrovoľnícku činnosť. Pre obec to bolo výhodné z hľadiska mzdových nákladov na 

pracovníkov. 22.02.2016 nastúpila p. Mikolajová do pracovného pomeru v Liptovskom 

Hrádku. 

 

p. Orgován – upozornil na problém v úhradách za stravu v MŠ, ktorý pretrváva už asi 9 

mesiacov. Vedúca školskej jedálne nie je prítomná na pracovisku v čase vyberania stravného. 

Informoval sa, akú má pracovnú dobu, v akom čase má byť na pracovisku v školskej jedálni. 

Úväzok vedúcej ŠJ je 2 hodiny denne. Chcel vedieť, ako je kontrolovateľná jej pracovná 

doba.  

V diskusii p. Trnková navrhla určiť 2 termíny na platenie jeden ráno a jeden popoludní.  

p. starostka – informovala, že termíny na vyberanie platby sú vždy dva v popoludňajších 

hodinách, vedúca ŠJ v rámci pracovnej doby vykonáva  činnosť pre MŠ aj na pracovisku 

v Pribyline, rozhodla o stretnutí so zamestnancami a riešení tohto problému a stanovení 

vyberania poplatku do 16,30 hod bez ohľadu na to, či sú deti prítomné v MŠ alebo nie. 

p. Janotka – upozornil, že túto pracovníčku obec potrebuje zo zákona. Nie je možné ju 

prepustiť bez toho, aby sa miesto opätovne neobsadilo. Navrhol vyhlásiť v miestnom 

rozhlase, že hľadáme do MŠ upratovačku. P. Doležalová sa k nemu pripojila. Uzavreli 

diskusiu s tým, že toto vyhlásenie v miestnom rozhlase bude prvým krokom. 

 

Na záver sa p. starostka poďakovala poslancom, zamestnancom a občanom obce za účasť na 

zastupiteľstve. Rokovanie bolo ukončené o 19,40 h. 

 

 

 

 

 

Vo Vavrišove 22.02.2016 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

Ing. Michal Schléger  .......................................... 

Bc. Eva Doležalová .............................................. 


